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متن پرسش

با سلام مجدد خدمت استاد ارجمند اقای سروش دریکی اخرین سخنرانی خود تحت عنوان حق تکلیف

وخدا پیرامون این ایه که "رسل مبشرین والمنذرین لکی لا یکون للناس علی االله حجه من بعد رسل

..."انسان را به ذاته محق میدانستند نظر شما چیست.(اگر لازم دیدید به بنده اطلاع دهید تا فایل

صوتی سخنرانی مذکور را ارسال کنم)

متن پاسخ

باسمه تعالی علیکم السلام همانطور که در جواب سؤال شمارهی 383 عرض شد انسان از آن جهت که

عین تعلق و ربط به خداوند است، عین نیاز به حق است و اگر بخواهد آن نیاز را برآورده سازد و خود را

به غنی مطلق متصل نماید تکلیف دارد که عبودیت او را پیشه کند، منتها طبق آیهای که مطرح

فرمودید خداوند از سر حکمت و ربوبیتش پیامبران را میفرستد تا حجت را بر مردم تمام کند و فردای

قیامت مردم نگویند: خدایا ما راه بندگی تو را نمیدانستیم، پس در آیهی مذکور هم موضوع اصلی

بندگی انسان و تکلیفی است که جهت قرب الهی بر عهده دارد.


